
Emlékeztető 
a 2023. október 19-ei közmeghallgatást követően elhangzott kérdésekről 

 
A 2023. október 19-én 16.30 órakor megkezdett közmeghallgatáson 17.12 órakor 
határozatképtelenné vált a képviselőtestület. Engert Jakabné alpolgármester 
tájékoztatta a jelenlévőket, hogy meghallgatják az utolsó felszólalót, de a válasz nem 
fog szóban elhangzani, hanem írásban adják majd meg az elhangzott kérdésekre a 
választ. 
 
Szénási József: 
 
Az első felvetése 4-es és a 12-es buszok esti/éjszakai közlekedésére vonatkozik. Ha 
valaki színházba, moziba megy, akkor azt követően már nem tud tömegközlekedéssel 
hazamenni se a reptérre, se a Hunyadiváros túlsó felébe. 
 
A kerékpáros közlekedést érintően elmondja, hogy sok konfliktus van a kerékpáros és 
gyalogos, valamint kerékpáros és autós között, különösen igaz ez a Béke fasor, a 
Szolnoki út kereszteződésében. Előfordul, hogy az autós szétnéz a kereszteződésben, 
de az autó hátsó részének ütközik egy kerékpáros. Valahogy tehát oda kellene figyelni, 
akár az iskolásokat is bevonni, hogy szóljanak a kerékpárosoknak, hogy a zebránál 
szálljanak le. Táblákat is lehetne kihelyezni, de a kerékpárosok azt is figyelmen kívül 
hagynák. Saját maga is sokat közlekedik kerékpárral és látja, hogy mit csinálnak, 
hogyan közlekednek. 
 
A következő amire fel szeretné hívni a figyelmet, az a szemetelés. Szemetes és 
elhanyagolt a város. Felhívja a figyelmet az eldobált sörös dobozokra, a 
cigarettacsikkekre - főleg a buszmegállókban -, valamint a papírzsebkendőkre. 
 
A parkok és a közterületek öntözésével kapcsolatban elmondja, hogy néhol áll a víz, 
tócsa van, máshol pedig a kiépített öntöző berendezések nem működnek és 
kiszáradnak a virágok. Hiába ültettek mindenféle szép virágot például az 
állomásparkban, vagy a város más területén. 
 
A Kórház utca kapcsán szeretné megkérdezni csupán kíváncsiságból, hogy miért van 
olyan közel egymáshoz a két épület: az ún. „cigánysor” és a másik sorház, amit oda 
építettek. 
 
Végezetül szeretné megköszönni a Hunyadiváros lakóinak a nevében Pászti András 
képviselő intézkedését a PostaPont megnyitása vonatkozásában. Úgy gondolja, hogy 
elég sokat „kilincselt” azért, hogy az létrejöjjön. 
 
Engert Jakabné: 
 
Tájékoztatja a felszólalót, hogy a felvetett problémákra a választ írásban kapja majd 
meg. A kerékpáros közlekedést már érintették a közmeghallgatás során, a többire 
pedig meg fogja kapni írásban a választ. 
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